
Protokół 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 18 czerwca 2024 roku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 13.30 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Burmistrz Miasta Złotoryja- Pan Paweł Kulig 

• Skarbnik Miasta- Pani Agnieszka Pogońska 

• Sekretarz Miasta- Pan Andrzej Ostrowski 

• Prezes Spółki RPK Partner- Pani Ewelina Biała 

• Prezes Spółki RPK- Pan Paweł Macuga 

• Radni w składzie: przewodnicząca Beata Manowiec, Lila Wolańska, Agnieszka Diorić, 

Alicja Szapował, Iwona Miras, Rafał Tokarz, Mariusz Stalski, Przemysław Markiewicz, 

Stanisław Dechnik, Paweł Macuga, Artur Baranowski 

 

 

        Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji 

3. Funkcjonowanie Przychodni Rejonowej oraz bezpieczeństwo zdrowia mieszkańców 

Złotoryi- Sprawozdanie Kierownika Przychodni za rok 2023 

4. Działalność oraz funkcjonowanie Rejonowego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

(oddziaływanie na środowisko) 

5. Działalność oraz funkcjonowanie RPK Partner (informacja o infrastrukturze nowej i 

modernizowanej związanej z oszczędnością energii i wody oraz tej dostosowanej do 

funkcjonowania w społeczeństwie osób niepełnosprawnych) 

6. Stan bezpieczeństwa sanitarno- epidemiologicznego mieście obiektów rekreacyjno- 

sportowych ze szczególnym uwzględnieniem zalewu- informacja PSSE 

7. Omówienie wykonania budżetu Gminy za rok 2023 z zakresu prac Komisji 

8. Głosowanie nad Raportem o stanie Gminy Miejskiej Złotoryja za rok 2023-  

w zakresie działań Komisji 

9. Omówienie i przyjęcie Planu Pracy komisji na II półrocze 2024 roku 

10. Sprawy różne 

11. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 



Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała uczestników oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został 

jednogłośnie zaakceptowany przez radnych. 

Ad. 3 

Radni otrzymali sprawozdanie z funkcjonowania Przychodni Rejonowej w Złotoryi za rok 

2023. Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem radni nie zgłosili żadnych uwag. Przystąpiono  

do głosowania nad jego przyjęciem, które odbyło się jednogłośnie. 

Ad. 4 

Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Komunalnego, Pan Paweł Macuga  przedstawił 

szczegółową prezentację dotyczącą działalności oraz wpływu firmy na środowisko, ilustrując 

to wykresami. Podkreślił, że każda działalność oddziałuje na środowisko, w różnym stopniu. 

Szczególne znaczenie mają takie obiekty jak oczyszczalnia ścieków, która została 

zmodernizowana, zwłaszcza w zakresie zużycia energii i zagospodarowania osadów. Istotnym 

elementem jest przeciwdziałanie uciążliwości odorowej – w pompowni zainstalowano trzy 

biofiltry, które redukują nieprzyjemne zapachy. Dodatkowo, firma zainwestowała w baterie 

kondensatorów i panele fotowoltaiczne, co pozwoliło wyprzedzić kryzys energetyczny; zwrot 

z inwestycji przewiduje się po 12 latach. Zastosowanie pompy ciepła również przyniosło 

korzyści, a przewidywany czas zwrotu to niecałe cztery lata. Prezes zaprosił nowych radnych 

do zwiedzenia oczyszczalni ścieków. 

Ad. 5 

Prezes RPK Partner Pani Ewelina Biała omówiła działalność firmy, koncentrując się na nowej 

 i modernizowanej infrastrukturze związanej z oszczędnością energii i wody oraz 

dostosowanej do potrzeb osób z niepełnosprawnościami. RPK Partner zarządza wspólnotami 

mieszkaniowymi i realizuje remonty w oparciu o plany gospodarcze i uchwały wspólnot. 

Współczesne działania obejmują głęboką modernizację energetyczną budynków, w tym 

docieplenie elewacji, izolację fundamentów oraz wymianę źródeł ciepła, co przyczynia się  

do oszczędności energii. Zachęca się mieszkańców do korzystania z dotacji na te cele. 

Instalacje elektryczne w częściach wspólnych są modernizowane na czujniki LED, co również 

przyczynia się do oszczędności energii. Wspólnoty są zachęcane do wymiany wodomierzy  

z odczytem radiowym, co zmniejsza koszty. Prace związane z likwidacją barier 

architektonicznych są realizowane na wniosek osób zainteresowanych, po uzyskaniu zgody 

wspólnoty i odpowiednich pozwoleń. W jednej ze wspólnot w trakcie realizacji jest instalacja 

windy, która ma na celu ułatwienie dostępu dla dużej liczby osób z niepełnosprawnościami. 

Ad. 6 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego w mieście oraz 

 w obiektach rekreacyjno-sportowych, ze szczególnym uwzględnieniem zalewu, została 

zamieszczona w porządku obrad. Radni, po zapoznaniu się z informacją, nie mieli pytań  

ani uwag. 



Ad. 7 

Omówiono wykonanie budżetu Gminy za rok 2023 w zakresie prac Komisji. Pani Skarbnik 

Agnieszka Pogońska poinformowała, że pełne sprawozdanie zostało dostarczone radnym 

 do zapoznania się. Radni nie zgłosili uwag. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 

protokołu, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 8 

Głosowano nad przyjęciem raportu o stanie Gminy Miejskiej za 2023 rok w zakresie działań 

Komisji. Raport został przedstawiony radnym i omówiony w dniu 17.06.2024 roku. Radni nie 

zgłosili uwag. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu, który został 

jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 9 

Plan pracy Komisji na II półrocze 2024 roku został przedstawiony radnym. Radni zapoznali się 

z dokumentem, po czym został on poddany pod głosowanie. Plan pracy Komisji na II półrocze 

2024 roku został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 10 

Sprawy różne: 

• Radny Pan Paweł Maciejewski poruszył kwestię uczestnictwa w posiedzeniach Komisji 

Skarg, Wniosków oraz Petycji osób, które nie zgłosiły wcześniej chęci wzięcia udziału 

w posiedzeniu przewodniczącemu Komisji. Dotyczyło to pracownika Urzędu 

Miejskiego oraz prasy, a także zasadności udziału tych osób w pracach Komisji. 

• Radny Pan Rafał Tokarz podkreślił, że powinno to odbywać się zgodnie z przepisami 

prawa i wyraził nadzieję, że sprawa zostanie wyjaśniona w oparciu o podstawę 

prawną. 

• Radna Pani Iwona Miras poprosiła o wyjaśnienie i uregulowanie tej kwestii. 

Ad. 11 

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, dziękując wszystkim za udział w spotkaniu. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych           

                               

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 


